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Kodaneva S., PhD of Law, Leading researcher INION RAS.
Areas of research interests – digital law, sustainable development law, law of the United Kingdom.
The number of scientific publications is 225, the most significant of them are:
1. Kodaneva S.I. Consequences of Brexit for the constitutional system of Great Britain // State and law. 2023. No. 1. pp. 114-122. DOI:10.31857/S102694520024108-9.
2. Kodaneva S.I. Energy transition: prospects and mechanisms of implementation // Contours of global transformations: politics, economics, law. Moscow, 2022. Vol. 15. No. 1. pp. 167-185. DOI:10.23932/2542-0240-2022-15-1-8
3. Kodaneva S.I. The potential of digital technologies for mitigation and adaptation to climate change // Russia and the modern world. 2022. No. 1. pp. 63-85. DOI: 10.31249/rsm/2022.01.04
4. Kodnaeva S.I. Legal aspects of the use of digital technologies as a tool for adaptation to climate change // Law and the digital economy. 2022. No. 2(16). pp. 39-47. DOI: 10.17803/2618-8198.2022.16.2.039-047
5. Kodaneva S.I. Brexit: separatism, populism and social transformation of British society // Contours of global transformations: politics, economics, law. Moscow, 2021. Vol. 14. No. 1. pp. 98-117. DOI: 10.23932/2542-0240-2021-14-1-5
6. Kodaneva S.I. "Hybrid threats" to Russia's security: identification and counteraction // Contours of global transformations: politics, economics, law. 2020. Vol. 13. No. 2. pp. 44-71. DOI: 10.23932/2542-0240-2020-13-2-3
7. Kodaneva S.I. Green economy – from understanding the content of the concept to the practice of its implementation (the experience of Russia and foreign countries): Monograph. Moscow: Ruscience. 2020. 144 p. ISBN 978-5-4365-6206-3

A member of the editorial boards of the following scientific publications:
1. Law and Digital Economy
2. Information and analytical journal "Social and humanitarian sciences in: Domestic and foreign literature". Ser.: State and Law.
3. Greater Eurasia: development, security, cooperation
4. Social innovations and social sciences
5. Blockchain technology and the cryptocurrency market: global risks, trends and development prospects.

Over the past three years, I have participated in the organization of the following scientific events:
1. International Scientific and Practical Conference "Scientific, Technological and Innovative Cooperation of the BRICS Countries" on October 25-26, 2022. Organizers: National Committee for BRICS Research, INION RAS, Analytical Center for International Scientific, Technological and Educational Programs, Russian Union of Scientific and Engineering Public Associations, Eurasian Information and Analytical Consortium, Russian Center for Scientific Information, MGIMO MFA of Russia, MIREA – Russian Technological University.
2. V International Scientific and Practical Conference “Greater Eurasia: National and Civilizational aspects of development and cooperation" on November 23-24, 2022. Organizers: University of World Civilizations, INION RAS, Eurasian Information and Analytical Consortium.
3. International scientific conference "Socio-economic transformations under the influence of digitalization". 25-26.01.2022. Organizers: INION RAS, Gubkin Russian State University of Oil and Gas (NIU), Eurasian Information and Analytical Consortium, Editorial Board of the journal "Social Innovations and Social Sciences".
4. XXI National Scientific Conference with international participation "Modernization of Russia: priorities, problems, solutions". 16-17.12.2021. Organizers: Ministry of Education of the Russian Federation, MIREA, INION RAS, Institute of Economic Strategies, Free Economic Society of Russia.
5. XIII International Scientific and Practical Conference "Regions of Russia: development strategies and mechanisms for the implementation of priority national and regional projects and programs" June 3-4, 2022. Organizers: INION RAS, Eurasian Information and Analytical Consortium, Kursk State University.
6. International Scientific and Practical Conference "Russia and Donbass: Prospects for Cooperation and Integration" On June 28, 2022. The organizers are the Institute of World Civilizations, INION RAS, Donetsk Academy of Management and Public Administration under the Head of the DPR, the Institute of Economic Research (Donetsk), the Soviet Peace Foundation, the Eurasian Information and Analytical Consortium.
7. XII International Scientific and Practical Conference "Regions of Russia: development strategies and mechanisms for the implementation of priority national and regional projects and programs" June 4-5, 2021. Organizers of INION Ras, Kursk State University.
[bookmark: _GoBack]8. IV International Scientific and Practical Conference "Greater Eurasia: National and civilizational aspects of development and cooperation" 6-7.10.21. Organizers: NANOVO "Institute of World Civilizations", INION RAS, Eurasian Information and Analytical Consortium.
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Коданева С.И., кандидат юридических наук, ведущий научны сотрудник ИНИОН РАН.
Сферы научных интересов - цифровое право, право устойчивого развития, право Соединенного Королевства.
Количество научных публикаций – 225, наиболее значимые из них:
1.	Коданева С.И. Последствия Брекзита для конституционной системы Великобритании // Государство и право. 2023. № 1. С. 114-122. DOI:10.31857/S102694520024108-9.
2.	Коданева С.И. Энергетический переход: перспективы и механизмы реализации // Контуры глобальных трансформаций: политика, экономика, право. М., 2022. Т. 15. № 1. С. 167-185. DOI:10.23932/2542-0240-2022-15-1-8
3.	Коданева С.И. Потенциал цифровых технологий для смягчения последствий и адаптации к изменению климата // Россия и современный мир. 2022. № 1. С. 63-85. DOI: 10.31249/rsm/2022.01.04
4.	Коднаева С.И. Правовые аспекты использования цифровых технологий в качестве инструмента адаптации к изменению климата // Право и цифровая экономика. 2022. № 2(16). С. 39-47. DOI: 10.17803/2618-8198.2022.16.2.039-047
5.	Коданева С.И. Брекзит: сепаратизм, популизм и социальная трансформация британского общества // Контуры глобальных трансформаций: политика, экономика, право. М., 2021. Т. 14. № 1. С. 98–117. DOI: 10.23932/2542-0240-2021-14-1-5
6.	Коданева С.И. «Гибридные угрозы» безопасности России: выявление и противодействие // Контуры глобальных трансформаций: политика, экономика, право. 2020. Т. 13. № 2. С. 44–71. DOI: 10.23932/2542-0240-2020-13-2-3
7.	Коданева С.И. Зеленая экономика – от осмысления содержания концепции к практике ее реализации (опыт России и зарубежных стран): Монография. М.: Ruscience. 2020. 144 с. ISBN 978-5-4365-6206-3

Являюсь членом редакционных коллегий следующих научных изданий:
1.	Право и цифровая экономика
2.	 ИАЖ «Социальные и гуманитарные науки в: Отечественная и зарубежная литература». Сер.: Государство и право.
3.	Большая Евразия: развитие, безопасность, сотрудничество
4.	Социальные новации и социальные науки
5.	Технология блокчейн и криптовалютный рынок: глобальные риски, тенденции и перспективы развития. Сборник статей.

За последние три года принимала участие в организации следующих научных мероприятий:
1. Международная научно-практическая конференция «Научно-технологическое и инновационное сотрудничество стран БРИКС» 25-26 октября 2022 г. Организаторы: Национальный комитет по исследованию БРИКС, ИНИОН РАН, Аналитический центр международных научно-технологических и образовательных программ, Российский союз научных и инженерных общественных объединений, Евразийский информационно-аналитический консорциум, Российский центр научной информации, МГИМО МИД России, МИРЭА – Российский технологический университет.
2. V Международная научно-практическая конференция “Большая Евразия: национальные и цивилизационные аспекты развития и сотрудничества”23-24 ноября 2022 г. Организаторы: Университет мировых цивилизаций, ИНИОН РАН, Евразийский информационно-аналитический консорциум.
3. Международная научная конференция «Социально-экономические трансформации под влиянием цифровизации». 25-26.01.2022. Организаторы: ИНИОН РАН, РГУ нефти и газа (НИУ) им. И.М.Губкина, Евразийский информационно-аналитический консорциум, Редакция журнала «Социальные новации и социальные науки».
4. XXI Национальная научная конференция с международным участием «Модернизация России: приоритеты, проблемы, решения». 16-17.12.2021. Организаторы: Минобр РФ, МИРЭА, ИНИОН РАН, Институт экономических стратегий, Вольное экономическое общество России.
5. XIII Международная научно-практическая конференция «Регионы России: стратегии развития и механизмы реализации приоритетных национальных и региональных проектов и программ» 3-4 июня 2022 г. Организаторы: ИНИОН РАН, Евразийский информационно-аналитический консорциум, Курский государственный университет.
6. Международная научно-практическая конференция «Россия и Донбасс: перспективы сотрудничества и интеграции» 28 июня 2022 г. Организаторы Институт мировых цивилизаций, ИНИОН РАН, Донецкая академия управления и государственной службы при Главе ДНР, Институт экономических исследований (г. Донецк), Советский фонд мира, Евразийский информационно-аналитический консорциум.
7. XII Международная научно-практическая конференция «Регионы России: стратегии развития и механизмы реализации приоритетных национальных и региональных проектов и программ» 4-5 июня 2021 г. Организаторы ИНИОН Ран, Курский государственный университет.
8. IV Международная научно-практическая конференция «Большая Евразия: национальные и цивилизационные аспекты развития и сотрудничества» 6-7.10.21 г. Организаторы: НАНОВО «Институт мировых цивилизаций», ИНИОН РАН, Евразийский информационно-аналитический консорциум.
